
 
 

1 
 

Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Plzeňská oblast  

č. 10/2019 
Den konání 13.11.2019 
Místo konání Plzeň 
Čas  Od 17.00 hod. Do 20.00 hod.  

     
Přítomnost členů OV Hanáková Jana přítomna 

Kodadová Michaela přítomna 
Kovářová Jana přítomna 
Mentlíková Eva Ing. přítomna 
Šimková Zdeňka Mgr. přítomna 
  
  

Přítomnost hostů   
Přítomnost dalších osob  Paleček Jan Ing.  

  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. 
 

2. 
2.1. 
2.2. 

 
3. 

3.1. 
3.2. 
3.3. 

 

Schválení programu jednání 
 
Sekretář 
Kontrola zápisu z jednání OV dne 30. 9. 2019 
Informace o čerpání rozpočtu 
 
Předsedkyně OV 
Rozpočet OPP do konce roku 2019 a plán čerpání 
Informace z jednání VV ČJF 
Informace z jednání Rady ČJF 
 

4. 
4.1. 
4.2. 
4.3 

Celý OV 
Návrhy na vybavení pro oblastní jezdce na MČR 2020 
Příprava vyhodnocení sportovců a Jump Tour 
Připomínky k pravidlům 
 

5. Různé 
 

  
 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 
Usnesení 
č.1/10/19 

OV schvaluje navržený program. 

hlasování Pro: 5 Proti:0 Zdržel se:0 
2. 

2.1. 
 

2.2. 
 
 

Sekretář 
Po kontrole bylo konstatováno, že je vše splněno. 
 
Sekretářem oblasti byla podána informace o stavu financí. Z rozpočtu oblasti 
bylo k  datu konání schůze vyčerpáno 320.391,- Kč včetně prostředků na 
OPP. 
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3. 
3.1. 

 
 
 
 

3.2. 
 
 
 
 
 

3.3. 
 
 
 
 
 

Usnesení  
č. 2/10/19 
Hlasování 

 
4. 

4.1. 
 
 

4.2. 
 
 

4.3. 
 
 
 
 

Usnesení  
č. 3/10/19 
Hlasování 

 

 
OV bere informace na vědomí 
 
Předsedkyně OV 
Ing. Mentlíková informovala o rozpočtu na OPP do konce roku 2019  - viz též 
zápis z minulé schůze. V pánu čerpání do konce roku je kromě již uvedeného 
možnost nákupu drezurního obdélníku a malého vodního příkopu. Ceny a 
možnost sehnání zjistí Ing. Mentlíková.    
 
Informaci podala Ing. Mentlíková – kompletní zápis z VV je na webu ČJF. OV 
konstatuje, že v mnoha bodech zápisu jsou uvedeny odkazy na přílohy, které 
však nejsou součástí zápisu a obtížně se hledají. Tento nedostatek již OV 
kritizoval dříve, naposledy na minulé schůzi, ovšem k nápravě ani k reakci ze 
strany VV ČJF nedošlo. 
 
Informaci podala Ing. Mentlíková. Obsáhlý zápis s množstvím důležitých 
podnětů, návrhů, připomínek, ale i nově schválených záležitostí, byl členy OV 
podrobně rozebrán a podroben diskusi. Kompletní zápis z jednání Rady je 
k dispozici na webu ČJF. Doporučeno všem členům oblasti k důkladnému 
seznámení se s ním. 
 
OV bere informace na vědomí a schvaluje příslušné body 
 
Pro: 5         Proti: 0        Zdržel se: 0 
 
Celý OV 
Návrh je uveden v zápisu z minulé schůze. Dohodou byla schválena barva 
triček na lahvově zelenou a kloboučky budou hnědé. 
 
V tomto bodě se OV dohodl, že do příští schůze připraví jednotliví členové 
návrhy na výběr sportovců a na způsob vyhodnocení – úkol pro celý OV. 
 
Připomínky k pravidlům na sezení k tomuto účelu svolané do Pardubic dne 
26. 11. 2019. přednesou za naši oblast Ing. Mentlíková, Michaela Kodadová 
a Jana Hanáková. Mimo jiné bude prezentován návrh OV dle bodu 7 zápisu 
z 13. 5. 2019. 
 
OV schvaluje příslušné body 
 
Pro: 5         Proti: 0        Zdržel se: 0 
 

5. 
5.1. 

 
 

5.2. 
 
 
 
 

5.3. 
 

Různé 
Stále není vyřízena záležitost stavu včetně podpisu ČJF u darovací smlouvy 
firmy 3Dpoint s.r.o. – stav a důvod zjistí J. Paleček. 
 
Rozhodčí Jana Rajchmanová Palečková požádala na základě splněných 
podmínek o přiznání statutu skokový rozhodčí specialista. Splnění podmínek 
ověřil sekretář oblasti. OV souhlasí a žádost bude postoupena na skokovou 
komisi a ČJF - zajistí J. Paleček. 
 
Rozhodčí Lenka Valtrová a Michala Daňková požádaly na základě splněných 
podmínek o přiznání statutu národní rozhodčí. Splnění podmínek ověří 
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5.4. 
 
 

5.5. 

sekretář oblasti. V případě kladného ověření souhlasí OV s přiznáním statutu 
a žádosti budou postoupeny na skokovou komisi a ČJF - zajistí J. Paleček. 
 
ČUS nabízí pro subjekty možnost daňového poradentství, prezentace na 
webu a možnost dotací. 
 
Příští schůze: V úterý 10. prosince 2019 od 17.00 hod. v Plzni. 

 
Usnesení  
č. 4/10/19 
Hlasování 
…………… 

 
OV bere informace na vědomí a schvaluje příslušné body 
 
Pro: 5         Proti: 0        Zdržel se: 0 
………………………………………………………………………………………… 
 
Požadavky na Výkonný výbor ČJF 
 
OV navrhuje, schvaluje a žádá VV ČJF o udělení čestného odznaku ČJF 
Václavu Háčkovi. Dotyčný je zakládajícím členem JK Úslavan Blovice 
MD0057, má licenci č. D0360 a byl dříve aktivním sportovním jezdcem. I ve 
svém věku 84 let se stále udržuje jízdou na koni a pomáhá v klubu s přípravou 
jezdeckého potěru. 
 
OV žádá VV ČJF o stanovisko, případně o možnost prošetření, zda by nebylo 
možné, aby kamiony, které převážejí koně na závody, nepodléhaly povinnosti 
platit na komunikacích mýtné. 
 

 
 
         

Zapsal: Jan Paleček 

 
 

 


